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Dr. Kövér László úr

az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető miniszter úrnak

,,Volt-e koncepció a Modern Városok Program esetében?"

címmel.

Tisztelt Miniszter úr!
A kormany .hu portálon 2018. szeptember 10. napján a ,,2019-re már 1000 milliárd forintos
fonáshoz jutnak a megyei jogú városok" címmel jelent meg egy hír.

A Miniszterelnökség modem települések fejlesztéséért felelős kormánybiztosa tájékoztatása
alapján megtudhattuk, hogy 23 megyei jogú város 2019-re már 1 OOO milliárd forintos
támogatási forráshoz jut a Modem városok program (MVP) keretében.

Gyopáros Alpár hangsúlyozta, a kifizetett támogatások kétharmada hazai költségvetési forrás.
A városok részéről 260 projekt fogalmazódott meg, ezek közül 60 nagyobb közlekedési
fejlesztés, 200 pedig az adott várost érintő helyi, lokális projekt.

Hozzátette továbbá, hogy a program keretében összesen 3500 milliárd forintnyi
beruházásokra fogalmaztak meg "kérést" a városok, a helyi projektekre az összegből 1500

milliárd forint jut.

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz:
1. Rendelkezik-e a Modem Városok Program előkészítő dokumentummal,

hatástanulmánnyal?
2. Volt-e a megyei jogú városok között koordináció az igények felmérésekor?

Budapest, 2018. szeptember 13.
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